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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

W związku z obawami mieszkańców o wzmożony ruch który może nastąpić po wybudowaniu 

'przedsiębiorstw na polu południowym proszę ' o informację którędy planuje się rozprowadzić 

ruch samochodów szczególnie ciężarowych przed wybudowaniem obwodnicy, 

Jako że w najbliższym czasie w strefie będzie budowała się firma przetwarzająca popioły 

proszę o informację czy widomo już którędy ruch do i z tej firmy będzie się odbywał oraz o 

ile są szacunki to proszę O przedstawienie jakie to będą gabaryty oraz jakie ilośc i 

samochodów, 

Proszę również o informację czy wiadomo już kiedy rozpocznie się budowa oraz jaka ilość 

pracowników zostanie tam zatrudniona, 

(podpis) 


